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Til Sommerhuskontaktudvalget

Dato Sagsbehandler J.nr.
26. april 2016 merik 006957-2008

REFERAT AF MØDE DEN 14. april 2016

Mødet blev afholdt i Mødelokale Skjalm Hvide, Slangerup
Administrationscenter, Kongensgade 18, 3550 Slangerup.

Mødt var:
David Kjærgaard Over Dråby Strand GF, Allan Kirkestrup, Vellerup
Sommerby, Bent Laursen, Stormgården, Henning Nørskov, Vellerup
Sommerby, Lise-Lotte Reinmark, Fællerådet Nord, Ove J. Nielsen
Fællesrådet Nord.

Afbud fra:
Iver Juhl og Dennis Møller Andersen, Hornsved GF.

Ikke mødt:
Bent Olsen, Else Olsen, Lars Pedersen, Lillian Brandt, Svend Jønsson.

Fra forvaltningen deltog:
Dorte Søndergaard, Fagchef
Erik Ries Jensen, Affaldskonsulent
Mette Bjørnsen, Sagsbehandler
Karsten Haslund, Sektionsleder Vej og Park

1. Orientering om bygningsaffald.

Erik Ries Jensen gennemgik de nye regler vedr. bygnings-
og anlægsaffald. Reglerne gælder for nedrivning og
renovering af bygninger, f.eks. sommerhuse, udhuse og lign.
Der skal indsendes en anmeldelse til kommunen når
arbejdet vedrører et areal over 10 m2 eller når der er mere
end 1 ton affald fra arbejdet. Anmeldelser skal foregå via
hjemmesiden.
Fra 1950 -1977 blev der brugt meget PCB (et kraftigt
forurenende stof) i forbindelse med bygninger, både
indendørs og udendørs. Indendørs kan man ikke rengøre sig
fra forureningen. Udendørs var det meget brugt i blandt
andet malinger og en sortering af affaldet i rent affald til
genbrug og forurenet til særlig behandling skal finde sted.
Uanset om man selv kører på genbrugsstationen eller får en
entreprenør til at udføre arbejdet.

Materialet er vedlagt som bilag og link til hjemmesiden
nedenfor.
http://www.frederikssund.dk/Omraader/Teknik--
miljoe/Affald/Affald-fra-byggeri
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2. Spørgsmål vedr. belægning i Vellerup Sommerby?

Asfalt på den store parkeringsplads ved Birkebækvej,
Vellerup Sommerby. Vil kommunen pålægge ny asfalt?

Mette Bjørnsen oplyste at kommunen gerne vil lægge ny
asfalt på pladsen, og at arealet kommer med i
funktionskontrakten for Skibby. Der skal foretages en
vurdering af belægningens tilstand, inden den besluttes
hvornår den renoveres.

Hvornår vil kommunens vejafdeling påmale hajtænder i
Vellerup Sommerby som tidligere lovet?

Mette Bjørnsen oplyste at man i Vejafdelingen var i gang
med at afklare om der foreligger en aftale, sådan som Allan
Kirkestrup har givet udtryk for. Derfor kunne der ikke gives et
konkret svar på nuværende tidspunkt. Allan Kirkestrup
bemærkede at han mente, at det burde være kommunen
som påmalede hajtænder, på den kommunale del af
vejarealet.

Under dette punkt oplyste David Kjærgaard, at der på
Dråbyvej var chikaner der køres ned og nu er alle fire fjernet
og hullerne lukket til.
Karsten Haslund undersøger sagen og giver direkte besked
til David Kjærgaard.

Under dette punkt forespurgte Ove Nielsen om hvordan det
gik med cykelstien til Kulhuse. Og Lise-Lotte Reinmark
spurgte i den forbindelse om hvad der skete i sagen idet
man havde ansøgt om midler fra A.P. Møllers Fond. Dorte
Søndergaard undersøger sagen og giver besked direkte til
Lise-Lotte Reinmark.

3. Lokalplanlægning, omtale af Lokalplan 87 -
sommerhusområde vest for Vellerup By.

Allan Kirkestrup fortalte, om den unikke proces han havde
oplevet og det gode resultat der blev udført i planprocessen.
Kommunen havde en offentlig høring hvor der var fremmødt
ca. 200 personer, hvor medarbejderne havde været lydhøre
og det viste sig i udkastet til lokalplanen.

Allan Kirkestrup takkede medarbejderne i Planafdelingen for
deres indsats og de have været dygtige og indlevende. Og
medarbejderne skulle have en stor ros for den positive
oplevelse.

Allan Kirkestrup opfordrede at de andre sommerhusområder
kunne kigge på Lokalplan 87 og sammenligne med deres
eget område.

Under dette punkt efterspurgte David Kjærgaard en ny
lokalplan hos dem.
David Kjærgaard fik oplyst at han kan skrive til kommune om
sit ønske.

4. Formål og indhold af sommerhuskontaktudvalgsmøder,
herunder møder to gange årligt?
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Spørgsmålet var rejst af Iver Juhl. 

De fremmødte var enige om at møderne skulle fortsætte, da 
grundejerforeningerne ønsker, at der løbende er en dialog 
med kommune. Derudover er det givtigt at kommunen 
informerer løbende med nye tiltag. 
De fremmødte repræsentanter ønskede også, at fremmødet 
fra grundejerforeninger fremover gerne skulle være større .

5. Eventuelt

Fremover vil der komme et nyt punkt til dagsordenen der
hedder:

Nyt fra de enkelte grundejerforeninger.

Mere information i sommerhusområderne f.eks. nye
lokalplaner og lign.

Næste møde torsdag den 6. oktober 2016.


